

STYREMØTE NR. 4/2022, NTNUI Langrenn

Agenda og referat

Møtetidspunkt: 19:15 - 21:00, 4. april 2022

Sted: Kåken til Mathias, Klæbuveien 54

Møteleder: Thomas Meinicke

Referent: Guri Sollien Hulbak

Innkalt: Thomas Meinicke, Martine Sogn-Larssen, Kristian Jakobsen, Guri Hulbak, Ingeborg Hoftun, Aud Øyen Halås, Marie Laukli, Mathias Øivind Andresen, Eirik Andreas Mortensbakke

Møter digitalt: Ingeborg Kristensen Hoftun Marie Laukli Guri Sollien Hulbak

Ikke møtt:

Saksliste:

- | | |
|---------------------|------------------------------------|
| Sak 01/2022: | Godkjenne innkalling og saksliste |
| Sak 02/2022: | Kake og sladder |
| Sak 26/2022: | Birkenbuss - Evaluering |
| Sak 11/2022: | Studenterfemmila - Evaluering |
| Sak 21/2022: | Stakefesten |
| Sak 24/2022: | Swecosprinten |
| Sak 25/2022: | AktivCampus |
| Sak 12/2022: | Evaluering av siste tidens opplegg |
| Sak 06/2022: | Komiteene |
| Sak 07/2022: | Sportslig |
| Sak 08/2022: | Sosialt |
| Sak 12/2022: | Eventuelt |
| Sak 13/2022: | Innkomne saker |

Sak 01/2022	Godkjenne Innkalling og saksliste	2 min
Type sak	Vedtaks sak	
Saksfremlegger	Thomas Meinicke	
Saksinfo	<p>Innkalling med saksliste er sendt ut på Slack til alle styrets medlemmer. Øvrig medlemsmasse er informert om møte og agenda via Slack</p> <p>Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste til styremøte 3 godkjennes.</p>	
Referat	Styret godkjenner innkalling og saksliste til styremøte 3	
Konklusjon	-	
Vedtak	Vedtatt enstemmig	

Sak 02/2022	Kake og sladder + siden sist	10 min
Type sak	Informasjonssak	
Saksfremlegger	Alle	
Saksinfo	Styremøtet starter med uformell chætt om tingenes tilstand og hva man bedriver.	
Referat	Sak 02/2022 referatføres ikke	

Sak 26/2022	Birkenbuss- Evaluering	7 min
Type sak	Diskusjonssak	
Saksfremlegger	Aud Øyen Halås	
Saksinfo	<ul style="list-style-type: none"> - Birkenbuss ble gjennomført med ca 40 deltagere - Bussturen inneholdt det vanlige: <ul style="list-style-type: none"> - Birkenradio - Birkenblække - Bankettbuss - Bussen kom fram 2 timer før skolen åpna. Kan dra senere? - Krevende smørefasiliteter - Dritlang ventetid Håkonshall -> Skysstasjonen - Må få med oss fler 	

Referat	<p>40 påmeldte, noe færre som ble med bussen pga sykdom. Folk var fornøyde med Birkenradio. Erfaringskriv fra Birkenradio ligger i slab. God S med Birkenblekke og bankettbuss.</p> <p>Burde ha undersøkt når skolen åpnet så ikke man kommer så mye for tidlig - likevel ikke så mye ekstra tid på Rena. Det tar tid med henting av startnummer etc. Kan avklare med overnattingsstedet om å legge fra seg bagasje i forkant til neste år. Hadde ikke trengt å gå på bena fra skolen og opp til start - det går shuttlebuss:)</p> <p>Smørefasiliteter fungerte helt ok, fordel om vi tar med en smørebukk for NTNUI.</p> <p>Var ikke dusj på skolen, til neste år kan man evt dusje på idrettshallen ved siden av, om vi skal bo samme sted.</p> <p>Shuttlebuss fra Håkonshall - dårlig kommunikasjon mellom Birken og busselskapet - ikke noe vi fikk gjort noe med.</p> <p>Hvordan kan vi få med fler på Birken til neste år?</p> <ul style="list-style-type: none"> - 40 deltagere er egentlig ganske mange - vi bør klare å fylle en hel buss - Stå på stripa? <ul style="list-style-type: none"> - begynne å bleste tidligere enn det vi har gjort (januar/februar) - kan gjøre folk oppmerksomme på birken/andre arrangementer allerede før jul
Konklusjon	Birken 2022 ble en bra tur, men vi ønsker å få med enda fler! Nåværende og neste styre må fremme Birken og bleste mer og tidligere!!
Ansvarlig framover	

Sak 11/2022	Studenterfemmila- Evaluering	7 min
Type sak	Diskusjonssak	
Saksfremlegger	Mathias Øivind Andresen	
Saksinfo	<p>Studenterfemmila ble gjennomført i helga, med 35 startende deltakere. Kommentarer til arrangementet:</p> <p>Hva var bra?</p> <ul style="list-style-type: none"> - Valg av løype og stadionområde - Generelt opplegg og stemning - Antall deltakere og heiagjeng ? <ul style="list-style-type: none"> - 35 startende og 20 som fullførte 2 runder - ca. 10 personer heiagjeng <p>Hva kunne vært bedre? / Diskusjonspunkter</p> <ul style="list-style-type: none"> - For lite kull (Bruk kg i stedet for sekk som måleenhet) - Teltet fløy sin vei 	

	<ul style="list-style-type: none"> - Burde vært merket fra parkeringsplass til stadion - Knot med lydanlegg fra NTNUI (Holdt det med Soundboks?) - Sperrefrist? Hadde vært vært bedre hadde kanskje folk blitt igjen såpass lenge uansett? - Ble veldig mye å gjøre for meg når Marie ble syk. Burde innsett dette tidligere og delegert litt jobb til noen andre - Burde lagt plan for sosialt alternativ når man så værmeldingen, bra løst av Thomas
Referat	<p>Rennleder fornøyd med oppmøte med tanke på føre, vær, løype osv. Folk var fornøyde med løypemerkning - få som gikk feil. Marie ble syk, ble da en del uforutsette ting som oppstod. Burde hatt en sperrefrist.</p> <p>Til neste år kan det vurderes en sperrefrist for når man kan gå ut på runde 2.</p> <p>Forslag om at de som ønsker å gå en runde kan begynne senere enn det de gjorde, så ikke det blir så lenge å vente til de som går to runder kommer i mål.</p> <p>Til neste år kan ikke rennleder selv gå rennet, og rennleder må også sette seg langt bedre inn i hva som kreves.</p> <p>Til neste år: alle som skal være på arena trenger klare arbeidsoppgaver så de vet hva de skal gjøre.</p> <ul style="list-style-type: none"> - ikke undervurdere arrangementet - løype bør legges ut mye tidligere, helst 5-6 dager før. - innkjøp burde gjøres minst 2-3 dager i forveien - alt som skal ordnes til arrangementet bør være ferdigstilt før kvelden før arrangementet - mulig å få studenterfemmila til å bli like stort/morsomt som hu&hei. - sosialt på Studenterhytta etter studenterfemmila? <ul style="list-style-type: none"> - studenterhytta kan være utfordrende å ha med å gjøre på enkelte arrangementer, men høre med de? <p>Hvordan få med flere deltakere til neste år?:</p> <ul style="list-style-type: none"> - en klasse uten tidtaking? - egen nettside? (slik som Hu&Hei) <ul style="list-style-type: none"> - viktig for å øke oppslutning rundt arrangementet - stå på stripa - bleste tidligere
Konklusjon	
Ansvarlig framover	Mathias skriver erfaringskriv

Sak 21/2022	Stakefesten	15 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	

Saksfremlegger	Marie Laukli
Saksinfo	<p>18 dager til Stakefesten, og ting må begynne å komme på plass. Hvordan er status?</p> <ul style="list-style-type: none"> - Mat - Odd på sak - Swingkurs med folkedans på torsdag. - Bålvors - har folk med ski? - Rigging av bålvors - hvem blir med på dette? - Hyttevakter og edruvakter - Spotifyliste - Nominasjoner ut ila. et par dager - Premier HK og kåringer - Taler og toastmaster - Sanghefte + program - Ekstra opplegg rundt maten? - Kostnad og priser - skal regne på det. <ul style="list-style-type: none"> - Mat - Hytta: 50 pp + 3250 for badstu og stamp - 2 busser - Alkohol - bare toddyen? - ++ <p>Styreleder foreslår en nominasjonsprosess som resulterer i et hedersmøte tirsdag 19. april/ onsdag 20. april</p>
Referat	<p>Mat:</p> <ul style="list-style-type: none"> - ikke konkludert med noe annet enn at det ikke blir menyen fra studentehytta. - Sjekker ut med O-gruppa hva de hadde på O-ball, og sjekker priser for dette. <p>Swingkurs:</p> <ul style="list-style-type: none"> - torsdag 21.04. Legge ut informasjon om dette i påsken. <p>Bålvors:</p> <ul style="list-style-type: none"> - oppfordre til at folk kan ta med ski og bygge hopp. - vors i Rustadrenne - sos.kom + styret (ikke Thomas og Martine) rigger til bålvors - Thomas og Martine blir med bussen fra Gløs <p>Hyttevakter og edruvakter:</p> <ul style="list-style-type: none"> - O-gruppa stiller med hyttevakter - hører med Ro-gruppa om edruvakter <p>Musikk:</p> <ul style="list-style-type: none"> - felles spotifyliste god ide, men noen må ha modifiseringsansvar <p>Nominasjoner:</p> <ul style="list-style-type: none"> - bruke mye av det samme som i fjor - legges ut som en forms ila noen dager <p>Premier og kåringer:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Hederspris: 1000 kr sponset av Sweco - Gavekort (et annet sted enn på Hank) - Hank sponser premiering for pall i HK sammenlagt - Diplom for kåringer

	<ul style="list-style-type: none"> - Premiesatser for HK: <ul style="list-style-type: none"> - 700 kr - 500 kr - 200 kr - Egen premiering for pallen på Studenterfemmila <ul style="list-style-type: none"> - 400 kr - 300 kr - 200 kr (midtbyen-gavekort) <p>Toastmaster og taler:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Aud holder Herrenes tale - Matias holder damenes tale - Spørre Hattestad om takk for maten tale - Spørre Odd og en jente om å være toastmaster <p>Ekstra opplegg rundt maten? kan bli mye</p> <p>Busser er bestilt</p> <p>Budsjett:</p> <ul style="list-style-type: none"> - oversikt over alle utgifter - Marie og KJ lager budsjett <p>Innbydelse:</p> <ul style="list-style-type: none"> - informasjon <p>Nominasjonsmøte for styret: onsdag 20.04 klokken 18</p>
Konklusjon	
Ansvarlig framover	Marie Laukli , Sos.kom, Thomas Meinicke

Sak 24/2022	Swecosprinten 2022	15 min
Type sak	Vedtaks sak	
Saksfremlegger	Thomas Meinicke	
Saksinfo	<p>Swecosprinten er et årlig rulleskirenn som arrangeres i forbindelse med skolestart, med formål om å skape blæst om Sweco og Langrennsgruppa. I gruppas avtale med Sweco er det kontraktfestet at vi skal arrangere et arrangement i starten av skoleåret, der dette har vært Swecosprinten siden 2011.</p> <p>Rennet har alltid hatt få deltagere, men har slitt ekstra de siste årene (ca 25 stk). Er ressurs- og tidkrevende, men gøy og skaper blæst. Har vært langrennsgruppas bidrag til AktivCampus, og Sweco har vært fornøyde. Dog vanskelige omstendigheter pga bygging på Gløs siste tiden. At rennet er en del av AktivCampus gir mange ikke-kvalifiserte deltagere, samt kostnadsfri påmelding. Rennet dekkes av Sweco, men med en klausul om at rennet må gå på Gløs.</p> <p>I denne forbindelse skal to saker vedtas:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Skal Langrennsgruppa fortsette med Swecosprinten, eller skal vi foreslå et annet arrangement? 2. Hvis ja på spm. 1: Skal Swecosprinten være en del av AktivCampus også i 2022? 	

	Om det blir en ny Swecosprint, hvem skal stå som arrangør?
Referat	Sweco krever at vi arrangerer et arrangement på starten av året for å promotere Sweco. De stiller ingen andre krav til arrangementet utover at det foregår på Gløs. Arrangere senere på høsten eller under AktivCampus? Styret vedtar ingenting om Swecosprinten på dette møtet.
Konklusjon	
Vedtak	Vedtakssak 24.1: Vedtakssak 24.2:
Ansvarlig framover	

Sak 25/2022	AktivCampus	5 min
Type sak	Diskusjons- og vedtakssak	
Saksfremlegger	Thomas Meinicke	
Saksinfo	<p>AktivCampus er NTNUs tredje fadderuke, og byr på over 300 arrangementer over 7 dager. Alle grupper i NTNUI skal stille med et minst ett arrangement, der dette er et perfekt utstillingsvindu for oss.</p> <p>Hva vil vi arrangere i 2022? (I 2020 og 2021 arrangerte vi Swecosprinten og (morgen-)joggetur</p> <p>Må meldes inn til AC-arbeidsgruppe ASAP.</p>	
Referat	<p>Et annet arrangement hvis ikke det blir Swecosprinten?</p> <ul style="list-style-type: none"> - morgenjogg eller ettermiddagsjogg? <ul style="list-style-type: none"> - ikke intervall - rolig løp + spenst/hurtighet og leker? - ettermiddagen 	
Konklusjon	Thomas melder inn til AktivCampus at langrenn arrangerer ettermiddagsøkt med rolig jogg + innslag av spenst/hurtighet	
Vedtak	NTNUI Langrenn sitt bidrag under AktivCampus 2022 vil være:	
Ansvarlig framover	Thomas er ansvarlig	

Sak 12/2022	Evaluering av siste tidens opplegg	7
Type sak	Diskusjonssak	
Saksfremlegger	Thomas Meinicke + alle	
Saksinfo	<p>Vi har et rikholdig tilbud, men deltakelsen er varierende.</p> <ul style="list-style-type: none"> - HK - KM <p>Blir det for mye i disse post-covid-tider? Sterk konk fra andre arr</p>	
Referat	<p>Har vært bra at vi kan gå øktene i dagslys. Har kjørt mye av det samme opplegget gjennom hele vinteren, men noe mindre tilbud i noen av helgene pga skirenn.</p> <p>Vedtok å ikke arrangere treninger denne uken (uken før påske), men mye tilbakemeldinger fra medlemmer gjorde at styret gikk tilbake og arrangerer treninger likevel.</p>	
Konklusjon		
Ansvarlig framover		

Sak 06/2022	Oppdatering komiteene	10 min
Type sak	Informasjonssak	
Saksfremlegger	Martine Sogn-Larssen	
Saksinfo	Komiteene skal avlaste styret, men fungerer de fortsatt godt?	
Referat	komiteesjefer er fornøyde med sine komiteer.	
Konklusjon		
Ansvarlig framover	Komitésjefer + komitékoordinator Martine Sogn-Larssen	

Sak 07/2022	Sportslig	10 min
Type sak	Diskusjonssak	
Saksfremlegger	Ingeborg Kristensen Hoftun	

Saksinfo	<p>Status sportslig nå</p> <ul style="list-style-type: none"> - Oppmøte <ul style="list-style-type: none"> - Lite oppmøte i det siste (spesielt laurdagsintervall og styrken) - Konkluderte med at folk var lei grunna dårleg oppmøte og mange slitne etter femmila. Feil. - O-styrka <ul style="list-style-type: none"> - Bra med fleire på trening - Nokre i o-gruppa svært kritisk - Variasjon - Moglege endringar for å få med fleire på denne økta <p>Offseason er herved innvia, hva er planen framover?</p> <ul style="list-style-type: none"> - Antall økter bør reduseres <ul style="list-style-type: none"> - Nok med ein intervall, styrke, (morgonsjogg i eksamensperiode) - bygga på med endå ein løpeintervall litt inn i sesongen - Banefokus? <ul style="list-style-type: none"> - Mange interesserte i å springa - 3000 meter? <ul style="list-style-type: none"> - Dato: I slutten av mai. (tysdag 24 eller 31.?) - Olavsstafetten. Dritfett konsept. <ul style="list-style-type: none"> - Spannande opplegg. Skapar lagkjensle
Referat	<p>Litt lite oppmøte på treninger i det siste - trodde folk var lei av skitrening, men det stemmer ikke. Få som har stilt på lørdagsintervall.</p> <p>O-styrke:</p> <ul style="list-style-type: none"> - bra med flere på trening - får mer variasjon i øktene - noen i O-gruppa er veldig kritiske - hvordan kan langrenn få med seg flere? starte økten tidligere med felles jogg? <p>Plan fremover:</p> <ul style="list-style-type: none"> - færre økter <ul style="list-style-type: none"> - tirsdag, onsdag, torsdag - løping hvis det ikke er skiføre? - er folk gira på ski hvis det er føre til det? ikke vits med intervall på ski? <ul style="list-style-type: none"> - rolig langtur på ski på søndager hvis det er skiføre - HK etter påske <p>Opplegg fra påske:</p> <ul style="list-style-type: none"> - en baneintervall i uken (tirsdager) - rolig skitur torsdag (så lenge det er skiføre) - langtur søndager så lenge det er skiføre - 3000m fredag 20.05? - Olavstafetten 01.05 <ul style="list-style-type: none"> - her må vi stille lag! - Ingeborg blester
Konklusjon	Opplegg fra påske:

	<ul style="list-style-type: none"> - en baneintervall i uken (tirsdager) - rolig skitur torsdag (så lenge det er skiføre) - langtur søndager så lenge det er skiføre
Ansvarlig framover	

Sak 08/2022	Sosialt	10 min
Type sak	Diskusjonssak	
Saksfremlegger	Marie Laukli	
Saksinfo	<p>Annet enn stakefesten, hva skal på agendaen?</p> <ul style="list-style-type: none"> - 17. mai - forslag til lokasjoner? Bør blæstes tidlig. - Sommeravslutning - EC Dahls - Jente/guttetrening? - 3000 m. promille? <p>Annet?</p>	
Referat	<p>17. mai frokost:</p> <ul style="list-style-type: none"> - KJ kan høre om klubbhuset på Eberg er mulig å låne - må blestes så fort som mulig, for folk begynner å legge planer!!! <p>Sommeravslutning:</p> <ul style="list-style-type: none"> - i starten av juni eller slutten av mai - edru arrangement - tirsdag 31. mai? <p>EC Dahls</p> <ul style="list-style-type: none"> - arrangement fra O-gruppa - 16. mai - vil vi stille lag? - vente med blesting til etter stakefesten <p>Jente/guttetrening:</p> <ul style="list-style-type: none"> - dårlig tid før sommeren (mye arrangementer og eksamensperiode) 	
Konklusjon		
Ansvarlig framover		

Sak 12/2022	Generelt	15 min
--------------------	-----------------	---------------

Type sak	Informasjons- og diskusjonssak
Saksfremlegger	Alle
Saksinfo	<p>Material: Guri Sollien Hulbak , Mathias Øivind Andresen og Thomas Meinicke Har talt over alt av klær, og er klare for å starte salg.</p> <p>Refusjon: Nærmer seg refusjonstider. Når setter vi fristen?</p> <ul style="list-style-type: none"> - KJ foreslår i slutten av april. Tenker å sende ut refusjonsskjema denne uka. - Renn som ble betalt i 2021, men overført til 2022 - Friidrett - Enkeltsaker <ul style="list-style-type: none"> - Noelie <p>Tidtakingsystem: AU jobber for fullt, KJ holder på å fikse finansene, leder har kontakt med EQ. MR Støtter med 40 løk:)) Per. 1.4: HS-støtta+MR har kommet inn, detaljer med EQ avklares for signering.</p> <p>Ønsket innkjøp:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Ny soundboks, men mindre. NSI? - XX <p>Some:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Er vi fornøyde med de nye malene? <p>Sportslig:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Litt lite hype rundt klubbmesterskap. Tiltak? - Er det nødvendig med seedede startlister for vanlig HK? <p>Avtale mellom NTNUI og Marka Rundt</p> <ul style="list-style-type: none"> - Finnes noen skriftlig avtale mellom MR og NTNUI som sier noe om utbetaling av overskudd?
Referat	<p>Material:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Hjemmesiden er oppdatert med kles/materiallager. KJ har opprettet butikk i vipps med alt vi har på lager. <p>Refusjon:</p> <ul style="list-style-type: none"> - KJ legger ut informasjon om dette ila uken. Frist for levering av refusjon fredag 29.04 - må opplyses om at Birken, Vasan og La Diagonela gir refusjon selv om man ikke har stilt til start pga corona. <p>Tidtakingsystem:</p> <ul style="list-style-type: none"> - vi har fått penger fra Marka Rundt og HS <p>Ønsket innkjøp:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Soundboks Mini - kan søke NSI <ul style="list-style-type: none"> - koster 7000 kr - søknad hos NSI behandles første uken i hver måned - Medalje til Hedersprisen <ul style="list-style-type: none"> - kan ferdigstilles til Stakefesten

	<p>SoMe:</p> <ul style="list-style-type: none"> - folk er fornøyd med SoMe <p>Sportslig:</p> <ul style="list-style-type: none"> - kan hype klubbmesterskapene mer? trøyene hjelper på interessen <ul style="list-style-type: none"> - gjøre de mer attraktive? har vi for mange klubbmesterskap? - ha premieutdeling etter klubbmesterskap? - seedet startliste for HK <ul style="list-style-type: none"> - slutte med seeding til startlisten for å skape mer bredde og lavterskel <p>Avtale mellom NTNUI og Marka Rundt:</p> <ul style="list-style-type: none"> - per dags dato ingen skriftlig avtale mellom NTNUI og Marka Rundt. Må opprettes ASAP. Marka Rundt overfører overskudd etter evne.
Konklusjon	
Vedtak	
Ansvarlig framover	KJ sender søknad til NSI om tilskudd til Soundboks mini.

Sak 13/2022	Innkomne saker	Så lang tid det tar
Type sak	Diskusjon- og vedtakssak	
Saksfremlegger	Innkomne saker fra medlemsmassen	
Saksinfo	Oppdateres før møtestart	
Referat		
Konklusjon		
Vedtak		
Ansvarlig framover		

Grætz med off-season, men når blir neste møte?

Nominasjonsmøte: 20. april

Ordinært styremøte: 28.april

